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ESPAI OBERT DE LA ESCOLA DE DOCTORAT 
ACTA 02/2022-23 
 
Lloc: Barcelona, sessió virtual (UPF) 
Data: 17 de març 
Hora d’inici: 14:20 
Hora d’acabament: 15:23  
 
Assisteixen: 
Dues (2) persones membres d’aquest espai i una (1) persona en qualitat d’observador 
extern. 
 
En, César Jessé Enríquez Rodríguez 
Secretari Tècnic i Coordinador General de Doctorat, fa de secretari i presideix aquesta 
reunió de l’EO. 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació, si escau, de l'acta anterior. 
2. Presentació i aprovació, si escau, de la normativa de procediment d'elecció de 

representants a càrrec del CEUPF. 
3. Presentació i aprovació, si escau, de la proposta de normativa de procediment per 

al debat de la reforma del reglament CEUPF. 

4. Elecció de representants estudiantils pendents a càrrec del CEUPF. 
5. Elecció de la proposta d'elaboració dels pressupostos.  
6. Posicionament davant el comunicat del CEUCAT sobre la seva continuïtat 
7. Precs i preguntes. 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1r. Aprovació, si escau, de l'acta anterior. 
 
El secretari de la reunió pregunta als membres sobre si hi ha cap comentari o aportació a 
l’ultima acta de l’espai obert. Es comenta que les actes resten publicades a la pàgina del 
CEUPF. Es dona espai per a aportacions o aprovació. 
 
S’aprova l’acta anterior per assentiment. 

2n. Presentació i aprovació, si escau, de la normativa de procediment d'elecció 
de representants a càrrec del CEUPF. 

S'explica la proposta i es dona l'oportunitat perquè es llegeixi de forma íntegra. Les 
persones presents indiquen que es donen satisfetes amb l'explicació. 

L’espai obert posiciona a favor de la proposta de la proposta per consens unànime. A més 
es ratifica per consens unànime l’acordat per la Coordinadora General perquè sigui 
d’aplicació pels seus membres a la Coordinadora General. La Sindicatura General actual 
queda aprovada en conseqüència. 
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L’espai obert es posiciona a favor, per consens unànime, les mocions parcials A i B. 

3r. Presentació i aprovació, si escau, de la proposta de normativa de 
procediment per al debat de la reforma del reglament CEUPF. 

S’explica la proposta i es dona l’oportunitat perquè es llegeixi de forma íntegra. Les 
persones presents indiquen que es donen satisfetes amb l’explicació. S’informa de les 
mocions i es llegeixen íntegrament. 

L’espai obert es posiciona a favor de la proposta, i es rebutja la moció a la totalitat, per 
consens unànime. S’aprova la moció parcial per consens unanime. 

4t. Elecció de representants estudiantils pendents a càrrec del CEUPF. 

El secretari informa de la llista de candidatures presentades: 

- Comissió d'Estudiants (cal un estudiant per a representar a cada facultat o 
centre i 2 de l'escola de doctorat) 

• FCSV (1/1): Marta (Mars) Caballero Navarrete 

• Facultat de Dret (2/1): 

• Marcel Arbós López 

• Pablo Gavara Feijóo 
- Comissió de Cultura (1/1) 

• Marta (Mars) Caballero Navarrete 
- Consell Interuniversitari Català (CIC) (3/1+1): 

• Marta (Mars) Caballero Navarrete 

• Martina Roig Puigdevall 

• Miquel Rodrigo Ubach 
- Consell d'Estudiants de les Universitats de Catalunya (CEUCat) (4/2) 

• Marta (Mars) Caballero Navarrete 

• Clàudia Bruno Yeguas 

• Andreu Marchena Jiménez 

• Nèlida Anguas Escobar 
- Consell Assessor de la Transparència (1/1) 

• Andreu Marchena Jiménez 
- Comissió de seguiment de contractes de prestació de serveis a la UPF (1/1) 

• Pablo Gavara Feijóo 

S’explica que per manca d’una normativa prèvia no es podia publicar les cartes de 
motivació prèviament, i per això, s’exposaran a la reunió. 

Es planteja a l’Espai Obert si es vol presentar algú de la seva Facultat per la Comissió 
d’Estudiants, els presents declinen fer-ne cap proposta/es proposen les següents 
candidatures: César Jessé Enríquez Rodríguez (suplent)  

S’aprova en no haver-hi cap altre candidatura, com a membre de la Comissió d’Estudiants 
en representació de Doctorat. 

A continuació, es procedeix a l’elecció de la representació del CEUPF al CIC. Es 
presenten el nom de les persones candidates, la facultat d’on provenen i les cartes de 
motivació, i es debat al respecte pels membres de l’espai.  
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En finalitzar s’arriba a la següent elecció per consens: 

• Titular: Miquel Rodrigo Ubach 

• Suplent: Martina Roig Puigdevall 

Seguidament, es procedeix a l’elecció de la representació del CEUPF al CEUCAT. Es 
presenten el nom de les persones candidates, la facultat d’on provenen i les cartes de  

En finalitzar s’arriba a la següent elecció per consens: Abstenció 

Respecte a la proposta de fusionar el CIC i el CEUCAT aquesta cau al tenir el CiC 1 titular 
i 1 suplent i el CEUCAT 2 candidatures. No es vota. 

Respecte a les de beques, s’informa que la convocatòria ha quedat deserta, motiu pel qual 
assumirà la responsabilitat el Síndic General a fi que es puguin atorgar les beques que es 
troben paralitzades. S’informa que la universitat ha demanat consultar-ne sobre el 
posicionament de l'alumnat respecte a una proposta de solució alternativa que s’informa, 
i es projecta: 

"per tal d'evitar els problemes que ens trobem cada curs, per temes de calendaris 
interns del Consell d'Estudiants i de les diverses convocatòries d'ajuts i beques, 
perquè hi hagi representants d'estudiants proposats pel Consell d'Estudiants, a 
les comissions de selecció de beques Progrés, beques Salari i beques Comunitat 
UPF, pensem que una possible solució seria que es modifiquessin aquells articles 
de les bases d'aquestes convocatòries on s'indica que ha de ser un estudiant 
proposat per vosaltres. La nostra proposta seria que, per a cada curs, els 
estudiants que formarien part d'aquestes comissions siguin, d'entre tots els 
estudiants que van gaudir una beca general el curs anterior i que en el curs 
següent continuïn sent estudiants de la UPF, l'estudiant de més edat i l'estudiant 
més jove. Ambdós serien nomenats vocal titular i vocal suplent de les comissions. 

Amb aquesta proposta es manté, d'una banda, la presència d'un estudiant de la 
UPF (sigui de grau o de màster) que ha estat o encara és beneficiari d'una beca 
general i que, per tant, és conscient dels beneficis i obligacions que comporta 
gaudir d'un ajut o una beca. I per l'altre, no és necessari esperar a la constitució 
anual del Consell d'Estudiants i la dilació en la designació de representants, amb 
els conseqüents perjudicis per als estudiants que han sol·licitat alguna de les 
beques Progrés, Salari o Comunitat UPF. 

Si el Consell d'Estudiants està d'acord amb la proposta, s'elevarien al Consell de 
Govern les modificacions corresponents de les bases de les convocatòries." 

L’espai obert acorda per consens unànime posicionar-se a favor de la proposta. 

Elecció de la proposta d'elaboració dels pressupostos.  

Es presenta, projecta la proposta d’elaboració de pressupostos. Es debat i a continuació, es 
decideix per consens unànime el seu posicionament a favor.  

5è. Posicionament davant el comunicat del CEUCAT sobre la seva continuïtat 

Respecte al comunicat del CEUCAT sobre la seva continuïtat. Es llegeix, i projecta i es dona 
peu al debat. Tot seguit l’espai obert es posiciona, majoritàriament, a favor de la proposta. 
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6è. Precs i preguntes. 

Es prega comentar amb l’escola de doctorat el finançament del 4t any de doctorat en cas 
que la beca original s’hagi extingit. Hi han altres universitats com la UAB que en té un pla 
d’actuació aprovat per aquest cas. Cal estudiar quelcom a la UPF. 
 
Es planteja la creació d’un grup de coordinació institucional on hi participin totes les 
representacions oficials de doctorat de les diverses institucions de la UPF per treballar 
mancomunadament. 
 
Es lamenta la situació del CEUPF actual i la seva manca de capacitat de comunicació i es 
prega instar a totes les instàncies a reclamar que es posi fi a aquesta situació. 
 
S’aprova la execució de reunions telemàtiques pures i votacions asincròniques per aquest 
espai. Endavant no es seguirà el format de macro-reunió única. Tanmateix es planteja que 
un cop s’aconsegueixi el grup de de coordinació de la representació de doctorat aquest 
grup constitueixi comissió permanent de l’Espai Obert i actuí com a tal en un sistema 
similar a la Junta de Delegats i Delegades de BH  i MED al Espai Obert del Mar. 
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Acords: 
1. S’aprova per assentiment l'acta anterior amb esmenes. 
2. S’aprova per consens unànime donar suport a la normativa de procediment 

d'elecció de representants a càrrec del CEUPF amb les dues esmenes parcials. 
3. Es ratifica per consens unànime l’acordat per la Coordinadora General al respecte 

dels processos de elecció i transparència, i que sigui d’aplicació pels seus membres 
a la Coordinadora General 

4. S’aprova per consens unànime donar suport a la proposta de normativa de 
procediment per al debat de la reforma del reglament CEUPF, i la esmena parcial. 

5. S’aprova per consens unànime donar suport a les següents candidatures: 
a. Titular CIC: Miquel Rodrigo Ubach 
b. Suplent CIC: Martina Roig Puigdevall 
c. CEUCAT: Abstenció 

6. S’aprova per consens unànime donar suport a la proposta de la universitat sobre la 
elecció per sorteig dels representants a la comissió de beques Progrés, Salari o 
Comunitat UPF. 

7. S’aprova per consens unànime donar suport a la proposta d'elaboració dels 
pressupostos presentada pel Síndic General. 

8. S’aprova per consens la proposta sobre pressupostos presentada al propi espai 
obert (Mostra d’associacions). 

9. S’aprova per consens unànime manifestar-se a favor de la continuïtat del CEUCAT. 
 
I havent-se exhaurida l’ordre del dia i havent tractats tots aquells afers que han estats 
menester a debatre, s’acorda la finalització de la sessió, de la qual jo, com a secretari de 
la reunió, estenc la present acta, que haurà de sotmetre’s a l’aprovació d’aquest espai obert 
en la seva propera sessió esdevenidora. Sia tot això manat als representants d’aquest espai 
obert a la Coordinadora General i d’aquesta manera fet. 
 
La present l’estenc en cinc (5) pàgines, enumerades correlativament i els annexos traduïts 
automàticament al castellà i a l’anglès conforme o estableix el reglament de l’Espai de 
Doctorat. 
 
 
El secretari de la reunió 
 
 
 
 
 
 
CÉSAR JESSÉ ENRÍQUEZ RODRÍGUEZ 
 
 
Nota: Realitzada correcció menor en 17 de maig de 2023. incoat per l’estudiant en 
pràctiques del CEUPF, per error en la ubicació de les mocions parcials aprovades, 
respecte el punt on corresponien.  
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DOCTORAL SCHOOL OPEN SPACE 
MINUTES 02/2022-23 
 
Place: Barcelona, virtual session (UPF) 
Date: March 17 
Start time: 14:20 
End time: 15:23 
 
Attendance: 
Two (2) members of this space and one (1) person as an external observer. 
 
César Jessé Enríquez Rodríguez 
Technical Secretary and General Doctorate Coordinator, acts as secretary and presides 
over this meeting of the EO. 
 
Agenda: 

1. Approval, if applicable, of the previous minutes. 
2. Presentation and approval, if applicable, of the regulations for the election of 

representatives in charge of the CEUPF. 
3. Presentation and approval, if applicable, of the proposed procedural regulations 

for the debate on the reform of the CEUPF regulation. 

4. Election of pending student representatives in charge of the CEUPF. 
5. Choice of the budget preparation proposal.  
6. Positioning before the CEUCAT statement on its continuity 
7. Prayers and questions 

 
Development of the session: 
 
1st. Approval, if applicable, of the previous minutes. 
 
The secretary of the meeting asks the members if there are any comments or contributions 
to the last minutes of the open space. It is said that the proceedings are published on the 
CEUPF page. Space is given for input or approval. 
 
The previous minutes are approved by consent. 

2nd. Presentation and approval, if applicable, of the regulations for the election 
of representatives in charge of the CEUPF. 

The proposal is explained and given the opportunity to read it in its entirety. The people 
present indicate that they are satisfied with the explanation. 

The open space positions in favor of the proposal of the proposal by unanimous consensus. 
In addition, what was agreed upon by the General Coordinator is ratified by unanimous 
consensus so that it is applicable by its members to the General Coordinator. The current 
General Syndicate is approved accordingly. 

The open space stands in favor, by unanimous consent, of partial motions A and B. 
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3rd. Presentation and approval, if applicable, of the proposed procedural 
regulations for the debate on the reform of the CEUPF regulation. 

The proposal is explained and given the opportunity to read it in its entirety. The people 
present indicate that they are satisfied with the explanation. Motions are reported and 
read in full. 

The open space is in favor of the proposal , and the motion is rejected in its entirety, by 
unanimous consent. The partial motion is approved by unanimous consent . 

4th. Election of pending student representatives in charge of the CEUPF. 

The secretary reports on the list of candidates submitted: 

- Student Committee (one student is needed to represent each faculty or 
center and 2 from the doctoral school) 

• FCSV (1/1): Marta (Mars) Caballero Navarrete 

• Faculty of Law (2/1): 

• Marcel Arbós López 

• Pablo Gavara Feijóo 
- Culture Commission (1/1) 

• Marta (Mars) Caballero Navarrete 
- Catalan Interuniversity Council (CIC) (3/1+1): 

• Marta (Mars) Caballero Navarrete 

• Martina Roig Puigdevall 

• Miquel Rodrigo Ubach 
- Student Council of the Universities of Catalonia ( CEUCat ) (4/2) 

• Marta (Mars) Caballero Navarrete 

• Claudia Bruno Yeguas 

• Andreu Marchena Jimenez 

• Nelid Angus Escobar 
- Transparency Advisory Council (1/1) 

• Andreu Marchena Jimenez 
- Commission for monitoring contracts for the provision of services at the 

UPF (1/1) 

• Pablo Gavara Feijóo 

It is explained that due to the lack of previous regulations, the letters of motivation could 
not be published beforehand, and for this reason, they will be exposed at the meeting. 

It is asked in the Open Space if you want to present someone from your Faculty for the 
Student Committee , those present decline to make any proposal/the following 
candidacies are proposed: César Jessé Enríquez Rodríguez (substitute) 

It is approved in the absence of any other candidacy, as a member of the Student 
Committee representing the Doctorate. 

Next, the election of the CEUPF representative at the CIC will proceed . The names 
of the candidates, the faculty from which they come and the letters of motivation are 
presented, and the members of the space debate about it. 

At the end, the following choice is reached by consensus: 
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• Owner : Miquel Rodrigo Ubach 

• Substitute : Martina Roig Puigdevall 

Next, the election of the CEUPF representative in the CEUCAT will proceed. The name of 
the candidates, the faculty from which they come and the letters from 

At the end, the following choice is reached by consensus: Abstention 

Regarding the proposal to merge the CIC and the CEUCAT, this falls as the CiC has 1 
incumbent and 1 alternate and the CEUCAT 2 candidates. There is no voting. 

With respect to scholarships, it is reported that the call has been abandoned, which is 
why the General Auditor will assume responsibility so that the scholarships that are 
paralyzed can be awarded. It is reported that the university has asked to be consulted on 
the students' position regarding a proposal for an alternative solution that is reported, 
and is projected: 

"in order to avoid the problems that we encounter each year, due to issues of 
internal calendars of the Student Council and the various calls for grants and 
scholarships, so that there are student representatives proposed by the Student 
Council, to the selection committees for Progress scholarships, Salary 
scholarships and UPF Community scholarships, we think that a possible solution 
would be to modify those articles of the bases of these calls where it is indicated 
that it must be a student proposed by you. Our proposal would be that, for each 
year, the students who would be part of these commissions are, among all the 
students who enjoyed a general scholarship the previous year and who in the 
following year continue to be UPF students, the student the oldest and the 
youngest student, both of whom would be appointed as the main member and 
alternate member of the committees. 

This proposal maintains, on the one hand, the presence of a UPF student (whether 
undergraduate or master's) who has been or is still a beneficiary of a general 
scholarship and who, therefore, is aware of the benefits and obligations entailed in 
enjoying a grant or scholarship. And on the other hand, it is not necessary to wait 
for the annual constitution of the Student Council and the delay in the 
appointment of representatives, with the consequent damages for students who 
have applied for any of the UPF Progress, Salary or Community scholarships . 

If the Student Council agrees with the proposal, the corresponding changes to the 
rules of the calls would be submitted to the Governing Council." 

The open space agrees by unanimous consensus to position itself in favor of the proposal. 

Choice of the budget preparation proposal. 

It presents itself, projects the proposal for the preparation of budgets. It is debated and 
then, its position in favor is decided by unanimous consensus. 

5th. Positioning before the CEUCAT statement on its continuity 

Regarding the CEUCAT statement on its continuity. It is read, projected and debated. 
Then the open space positions itself, mostly, in favor of the proposal. 
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6th. Questions and demands 

Please discuss with the PhD school the funding of the 4th year PhD in case the original 
scholarship has lapsed. There are other universities such as the UAB that have an approved 
action plan for this case. You need to study something at the UPF. 
 
It is proposed to create an institutional coordination group in which all the official doctoral 
representations of the various UPF institutions participate in order to work jointly. 
 
The situation of the current CEUPF and its lack of communication capacity is regretted 
and it is requested to urge all instances to demand that this situation be put to an end. 
 
The execution of pure telematic meetings and asynchronous voting is approved for this 
space. Going forward, the single macro-meeting format will not be followed. However, it 
is proposed that once the group of coordination of the doctoral representation is achieved, 
this group will constitute a permanent commission of the Open Space and act as such in 
a system similar to the Board of Delegates of BH and MED in Open Space of the Sea. 
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Agreements: 
1. The previous minutes with amendments are approved by assent. 
2. It is approved by unanimous consensus to support the regulations for the election 

of representatives in charge of the CEUPF with the two partial amendments. 
3. It is ratified by unanimous consensus what was agreed by the General Coordinator 

regarding the election and transparency processes, and that it is applicable by its 
members to the General Coordinator 

4. It is approved by unanimous consensus to support the proposed procedural 
regulations for the debate on the reform of the CEUPF regulation, and the partial 
amendment. 

5. It is approved by unanimous consent to support the following candidacies: 
a. CIC holder: Miquel Rodrigo Ubach 
b. Alternate CIC: Martina Roig Puigdevall 
c. CEUCAT: Abstention 

6. It is approved by unanimous consent to support the university's proposal regarding 
the election by lottery of the representatives on the UPF Progress, Salary or 
Community scholarship committee . 

7. It is approved by unanimous consent to support the budget preparation proposal 
presented by the Auditor General. 

8. The budget proposal presented in the open space itself (Exhibition of associations) 
is approved by consensus. 

9. It is approved by unanimous consensus to express in favor of the continuity of 
CEUCAT. 

 
And having exhausted the agenda and having dealt with all those matters that have been 
necessary to debate, it is agreed to end the session, of which I, as secretary of the meeting, 
extend the present minutes , which will have to submit to the approval of this open space 
in its next upcoming session. Let all this be sent to the representatives of this space open 
to the General Coordinator and in this way done. 
 
This is spread over five (5) pages, numbered correlatively and the appendices 
automatically translated into Spanish and English in accordance with or established by the 
regulations of the Doctorate Space. 
 
 
The secretary of the meeting 
 
 
 
 
 
 
CÉSAR JESSÉ ENRÍQUEZ RODRÍGUEZ 
 
 
Note: Minor correction made on May 17, 2023. Initiated by the CEUPF trainee student, 
due to an error in the location of the approved partial motions, regarding the point 
where they corresponded. 
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ESPACIO ABIERTO DE LA ESCUELA DE DOCTORADO 
ACTA 02/2022-23 
 
Lugar: Barcelona, sesión virtual (UPF) 
Fecha: 17 de marzo 
Hora de inicio: 14:20 
Hora de finalización: 15:23 
 
Asisten: 
Dos (2) personas miembros de ese espacio y una (1) persona en calidad de observador 
externo. 
 
César Jessé Enríquez Rodríguez 
Secretario Técnico y Coordinador General de Doctorado, hace de secretario y preside esta 
reunión de la EO. 
 
Orden del día: 

1. Aprobación, en su caso, del acta anterior. 
2. Presentación y aprobación, en su caso, de la normativa de procedimiento de 

elección de representantes con cargo al CEUPF. 
3. Presentación y aprobación, en su caso, de la propuesta de normativa de 

procedimiento para el debate de la reforma del reglamento CEUPF. 

4. Elección de representantes estudiantiles pendientes con cargo al CEUPF. 
5. Elección de la propuesta de elaboración de los presupuestos.  
6. Posicionamiento frente al comunicado del CEUCAT sobre su continuidad 
7. Ruegos y preguntas. 

 
Desarrollo de la sesión: 
 
1º. Aprobación, en su caso, del acta anterior. 
 
El secretario de la reunión pregunta a los miembros sobre si hay algún comentario o 
aportación a la última acta del espacio abierto. Se comenta que las actas quedan publicadas 
en la página del CEUPF. Se da espacio para aportaciones o aprobación. 
 
Se aprueba el acta anterior por asentimiento. 

2º. Presentación y aprobación, en su caso, de la normativa de procedimiento 
de elección de representantes con cargo al CEUPF. 

Se explica la propuesta y se da la oportunidad para que se lea de forma íntegra. Las 
personas presentes indican que se dan satisfechas con la explicación. 

El espacio abierto posiciona a favor de la propuesta de la propuesta por consenso unánime. 
Además se ratifica por consenso unánime lo acordado por la Coordinadora General para 
que sea de aplicación por sus miembros a la Coordinadora General. La actual Sindicatura 
General queda aprobada en consecuencia. 
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El espacio abierto se posiciona a favor, por consenso unánime, de las mociones parciales 
A y B. 

3º. Presentación y aprobación, en su caso, de la propuesta de normativa de 
procedimiento para el debate de la reforma del reglamento CEUPF. 

Se explica la propuesta y se da la oportunidad para que se lea de forma íntegra. Las 
personas presentes indican que se dan satisfechas con la explicación. Se informa de las 
mociones y se leen en su totalidad. 

El espacio abierto se posiciona a favor de la propuesta , y se rechaza la moción a la 
totalidad, por consenso unánime. Se aprueba la moción parcial por consenso unánime . 

4º. Elección de representantes estudiantiles pendientes con cargo al CEUPF. 

El secretario informa de la lista de candidaturas presentadas: 

- Comisión de Estudiantes (es necesario un estudiante para representar a 
cada facultad o centro y 2 de la escuela de doctorado) 

• FCSV (1/1): Marta (Mars) Caballero Navarrete 

• Facultad de Derecho (2/1): 

• Marcel Arbós López 

• Pablo Gavara Feijóo 
- Comisión de Cultura (1/1) 

• Marta (Mars) Caballero Navarrete 
- Consejo Interuniversitario Catalán (CIC) (3/1+1): 

• Marta (Mars) Caballero Navarrete 

• Martina Roig Puigdevall 

• Miquel Rodrigo Ubach 
- Consejo de Estudiantes de las Universidades de Cataluña ( CEUCat ) (4/2) 

• Marta (Mars) Caballero Navarrete 

• Claudia Bruno Yeguas 

• Andreu Marchena Jiménez 

• Nélida Anguas Escobar 
- Consejo Asesor de la Transparencia (1/1) 

• Andreu Marchena Jiménez 
- Comisión de seguimiento de contratos de prestación de servicios en la UPF 

(1/1) 

• Pablo Gavara Feijóo 

Se explica que por falta de una normativa previa no se podía publicar las cartas de 
motivación previamente, por lo que se expondrán en la reunión. 

Se plantea en el Espai Obert si se quiere presentar a alguien de su Facultad por la 
Comisión de Estudiantes , los presentes declinan hacer ninguna propuesta/s proponen 
las siguientes candidaturas: César Jessé Enríquez Rodríguez (suplente) 

Se aprueba al no existir ninguna otra candidatura, como miembro de la Comisión de 
Estudiantes en representación de Doctorado. 
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A continuación, se procede a la elección de la representación del CEUPF en el CIC . Se 
presentan el nombre de las personas candidatas, la facultad de dónde provienen y las 
cartas de motivación, y se debate al respecto por los miembros del espacio. 

Al finalizar se llega a la siguiente elección por consenso: 

• Titular : Miquel Rodrigo Ubach 

• Suplente : Martina Roig Puigdevall 

Seguidamente, se procede a la elección de la representación del CEUPF en el CEUCAT. Se 
presentan el nombre de las personas candidatas, la facultad de dónde provienen y las 
cartas de 

Al finalizar se llega a la siguiente elección por consenso: Abstención 

Respecto a la propuesta de fusionar el CIC y el CEUCAT ésta cae al tener el CiC 1 titular y 
1 suplente y el CEUCAT 2 candidaturas. No se vota. 

Respecto a las de becas, se informa que la convocatoria ha quedado desierta, por lo que 
asumirá la responsabilidad el Síndic General a fin de que se puedan otorgar las becas que 
se encuentren paralizadas. Se informa que la universidad ha pedido consultar sobre el 
posicionamiento del alumnado respecto a una propuesta de solución alternativa que se 
informa, y se proyecta: 

"para evitar los problemas que nos encontramos cada curso, por temas de 
calendarios internos del Consejo de Estudiantes y de las diversas convocatorias 
de ayudas y becas, para que haya representantes de estudiantes propuestos por el 
Consejo de Estudiantes, en las comisiones de selección de becas Progreso, becas 
Salario y becas Comunidad UPF, pensamos que una posible solución sería que se 
modificaran aquellos artículos de las bases de estas convocatorias donde se indica 
que debe ser un estudiante propuesto por vosotros. sería que, para cada curso, los 
estudiantes que formarían parte de estas comisiones sean, entre todos los 
estudiantes que disfrutaron una beca general el curso anterior y que en el curso 
siguiente sigan siendo estudiantes de la UPF, el estudiante de mayor edad y el 
estudiante más joven, ambos serían nombrados vocal titular y vocal suplente de 
las comisiones. 

Con esta propuesta se mantiene, por un lado, la presencia de un estudiante de la 
UPF (sea de grado o de máster) que ha sido o todavía es beneficiario de una beca 
general y que, por tanto, es consciente de los beneficios y obligaciones que 
comporta gozar de una ayuda o una beca. Y por otro, no es necesario esperar a la 
constitución anual del Consejo de Estudiantes y la dilación en la designación de 
representantes, con los consecuentes perjuicios para los estudiantes que han 
solicitado alguna de las becas Progreso, Salario o Comunidad UPF . 

Si el Consejo de Estudiantes está de acuerdo con la propuesta, se elevarían al 
Consejo de Gobierno las modificaciones correspondientes de las bases de las 
convocatorias." 

El espacio abierto acuerda por consenso unánime posicionarse a favor de la propuesta. 
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5º. Elección de la propuesta de elaboración de los presupuestos. 

Se presenta, proyecta la propuesta de elaboración de presupuestos. Se debate ya 
continuación, se decide por consenso unánime su posicionamiento a su favor. 

6º. Posicionamiento frente al comunicado del CEUCAT sobre su continuidad 

Respeto al comunicado del CEUCAT sobre su continuidad. Se lee, proyecta y se da pie al 
debate. A continuación, el espacio abierto se posiciona, mayoritariamente, a favor de la 
propuesta. 

 

7º. Ruegos y preguntas. 

Se ruega comentar con la escuela de doctorado la financiación del 4º año de doctorado en 
caso de que la beca original se haya extinguido. Existen otras universidades como la UAB 
que tiene un plan de actuación aprobado para este caso. Es necesario estudiar algo en la 
UPF. 
 
Se plantea la creación de un grupo de coordinación institucional en el que participen todas 
las representaciones oficiales de doctorado de las diversas instituciones de la UPF para 
trabajar mancomunadamente. 
 
Se lamenta la situación del CEUPF actual y su carencia de capacidad de comunicación y se 
ruega instar a todas las instancias a reclamar que se ponga fin a esta situación. 
 
Se aprueba la ejecución de reuniones telemáticas puras y votaciones asincrónicas por este 
espacio. Adelante no se seguirá el formato de macro-reunión única. Asimismo se plantea 
que una vez se consiga el grupo de coordinación de la representación de doctorado este 
grupo constituya comisión permanente del Espai Obert y actuó como tal en un sistema 
similar a la Junta de Delegados y Delegadas de BH y MED al Espacio Abierto del Mar. 
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Acuerdos: 
1. Se aprueba por asentimiento el acta anterior con enmiendas. 
2. Se aprueba por consenso unánime apoyar la normativa de procedimiento de 

elección de representantes con cargo al CEUPF con las dos enmiendas parciales. 
3. Se ratifica por consenso unánime lo acordado por la Coordinadora General al 

respecto de los procesos de elección y transparencia, y que sea de aplicación por 
sus miembros a la Coordinadora General 

4. Se aprueba por consenso unánime apoyar la propuesta de normativa de 
procedimiento para el debate de la reforma del reglamento CEUPF, y la enmienda 
parcial. 

5. Se aprueba por consenso unánime apoyar las siguientes candidaturas: 
a. Titular CIC: Miquel Rodrigo Ubach 
b. Suplente CIC: Martina Roig Puigdevall 
c. CEUCAT: Abstención 

6. Se aprueba por consenso unánime apoyar la propuesta de la universidad sobre la 
elección por sorteo de los representantes en la comisión de becas Progreso, Salario 
o Comunidad UPF . 

7. Se aprueba por consenso unánime apoyar la propuesta de elaboración de los 
presupuestos presentada por el Síndic General. 

8. Se aprueba por consenso la propuesta sobre presupuestos presentada en el propio 
espacio abierto (Muestra de asociaciones). 

9. Se aprueba por consenso unánime manifestarse a favor de la continuidad del 
CEUCAT. 

 
Y habiéndose agotado el orden del día y habiendo tratado todos aquellos asuntos que han 
sido necesarios a debatir, se acuerda la finalización de la sesión, de la que yo, como 
secretario de la reunión, extiendo la presente acta , que deberá someterse a la aprobación 
de este espacio abierto en su próxima sesión venidera. Sea todo esto mandado a los 
representantes de este espacio abierto a la Coordinadora General y de este modo hecho. 
 
La presente está en cinco (5) páginas, enumeradas correlativamente y los anexos 
traducidos automáticamente al castellano y al inglés conforme o establece el reglamento 
del Espacio de Doctorado. 
 
 
El secretario de la reunión 
 
 
 
 
 
 
CÉSAR JESSÉ ENRÍQUEZ RODRÍGUEZ 
 
 
Nota: Realizada corrección menor en 17 de mayo de 2023. incoado por el estudiante en 
prácticas del CEUPF, por error en la ubicación de las mociones parciales aprobadas, 
respecto al punto en el que correspondían. 
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